

le 24 mai 2022

LEVÉE DE L'AVIS D'ÉBULLITION

**Pour les rues Main, St-Paul's, Grey, Mill, Lys, Curé-Breton,
Golf et route 108**

Il est maintenant possible d'utiliser l'eau du robinet sans risque

Nous sommes désolés des incon vénients que cet avis préventif a pu occasionner et nous vous remercions de votre compréhension.

MAINTIEN DE L'AVIS D'ÉBULLITION **RUE STOKES ET PLACE STOKES**

L'AVIS D'ÉBULLITION PRÉVENTIF EN LIEN AVEC LE SYSTÈME D'AQUEDUC TEMPORAIRE EST MAINTENU JUSQU'À LA FIN DES TRAVAUX. La levée de cet avis vous sera acheminée par Somum, affichée sur les babillards municipaux et publiée sur notre site internet et notre page Facebook.



Julie Gervais,
Greffi ère-trésori ère adjointe

May 24, 2022

LIFTING OF THE BOIL WATER ADVISORY

**For Main, St-Paul's, Grey, Mill, Lys, Curé-Breton, Golf et
route 108**

It is now possible to use the tap water without risk

We are very sorry for any inconvenience this preventive measure may have caused and we thank you for your understanding.

CONTINUATION OF THE BOIL WATER ADVISORY **Stokes and Place Stokes Streets**

THE PREVENTIVE BOIL ADVISORY RELATED TO THE TEMPORARY AQUEDUCT SYSTEM IS MAINTAINED UNTIL THE END OF THE WORK. The lifting of this notice will be sent to you by Somum, posted on municipal bulletin boards and published on our website and our Facebook page.



Julie Gervais
Assistant Clerk-treasurer